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Abstract (en)
The device has a cone divided into a lower part (3) and an upper part (4), where the lower and upper parts are overlapped with one another. The
lower and upper parts present a sharp crown on which a removable attachment is piled, where the attachment is made of plastic material. A hair
lock is introduced in a circular base (6) after the cone is divided into the lower and upper parts. A hook is assorted with a ring and inserted in the
attachment that is fixed to a jewel or an ornament of hairs and bristles. An independent claim is also included for a method for placing a removable
attachment fixing device.

Abstract (fr)
Dispositif pour fixer une attache autour d'une mèche de cheveux, destiné à maintenir un bijou ou tout autre ornement de cheveux. L'invention
concerne un dispositif permettant de changer de bijou ou ornement de cheveux sans devoir renouveler l'opération de fixation du support à bijou.
L'attache et le bijou deviennent amovibles. Le dispositif selon l'invention comporte un cône (2) divisible en deux parties (3,4) présentant un sommet
sur lequel est enfilé une attache (1), un tube (1') et une base circulaire. L'attache est disposée par glissement de la partie supérieure du cône (2) sur
la mèche de cheveux (4). On retire alors la partie incluant la base circulaire du cône, puis on insère un crochet (7) serti à l'anneau (8) sur lequel on
fixe le bijou, ou l'ornement de cheveux dans l'attache.
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